
Protokol Nr 48/16
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu M i riskiego

w dniu 22 marca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzadu : t-ukasz Booucki
Marek Pacinrr
Piotr Wieczorek

orazi Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydziatu Oswiaty i Promocji
Wojciech Osihski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami

Porzqdek posiedzenia:

'1 Otwarcie posiedzenia
2 Przylqcie porzqdku obrad
3 Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych

w Mihsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
5 Omowienie protokolu z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkol Agrotechnicznych

w Minsku Mazowieckim
6 Podjqcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych ustalenia planu sieci

publicznych szkoi ponadgimnazjalnych oraz szkol specjalnych w Powiecie Mihskim
7 Sprawy rozne
8 Przyjgcie protokolow posiedzefr w dniu 4 marca i 7 marca 2016 r
9. Zamkniqcieposiedzenia

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostat przyjqty jednoglo6nie.

Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczyriski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- tozpoczQ+a siQ kontrola Mazowieckiego Urzgdu Wojewodzkiego w Wydziale
Geodezji; dotyczy zespolu uzgadniania dokumentacji, prowadzenia dokumentacji
i spraw dotyczqcych zasobu geodezyjnego i kartograficznego,
- '18 marca br. w Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcym w Minsku Maz. odbyl sig
final Diecezjalnego Konkursu Wiedzy o Swiatowych Dniach Mlodzie|y z udzialem
m.in. bp Marka Solarczyka,
- uczestniczyl w odprawie rocznej Komendy Wojewodzkiej Panstwowej Strazy
Pozarnej (powiat jest w czolowce, jesli chodzi o czas reakcji i dojazdu do zdarzenia,
w ktorym bierze udzial KPPSP tj ponizej 15 min. ,liczba zdarzen w 2015 r. - 1800),
- odbyto siq posiedzenie Komisji Budzetu Rady Powiatu, gNownym tematem bylo
finansowanie inwestycji w SPZOZ, z udzialem p. A. Wigckowskiego i Cz. Mazka.



W dniu 21 marca br. mialo odbyc sig podpisanie umowy z wyKonawcq kolejnego
etapu inwestycji dot. pawilonu.
- uczestniczyl w otwarciu Stadionu Miejskiego przy ul. Budowlanej w Minsku Maz.
zudzialem m.in. Ministra Sportu, poslow.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- odbyty siq Targi Szkot Wyzszych,
- uczestniczyl w Mazowieckiej Debacie o Edukacji pn. Ksztalcenie zawodowe na
rynku pracy. Debata byla zorganizowana przez Wiceminister Edukacji - Teresg
Wargockq, Wojewodg Mazowieckiego - Zdzislawa Sipierq i Prezydenta Miasta
Siedlce - Wojciecha Kudelskiego
- spotkal sig z marszalek SenatU Mariq Koc i minister A. M. Anders.
Zaproponowano, aby zorganizowac w Minsku Maz. wystawg dotyczqcq armii
Andersa, Wyrazona zoslala wstgpna zgoda na organizacjq wystawy w dniu
12 kwietnia br.

Ad.4
Starosta Antoni Jan Tarczynskr odczytal projekt uchwaly w sprawte

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. Wyjasnil,2e chodzi o nastgpujqce zadania:

a) ,,Przebudowa skrzyhowania drogi gminnej nr 220325W z drogq powiatowq
nr 2212W Jgdrzejow-Jakubow-Dobre w msc. Rudzienko";

b) ,,Przebudowa skrzyzowania drogi gminnej nr 220306W z drogq
nr 2107W Dobre-Rynia-Ksiqzyki w msc. Rynia";

c) ,,Przebudowa skrzy2owania drogi gminnej nr 220716W z drogq
nr 2237W Borowek-B udy Wielgoleskie" 

;

d) ,,Przebudowa skrzylowan drog gminnych ul. Rynek i Krolowej Bony z drogq
powiatowq nr 2232W Latowicz-Dqbrowka-WqZyczyn",

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogloSnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 299116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim
do prowadzenia inwestycji.

Ad. 5

Starosta wyjaSnil, 2e na posiedzenie zaproszona byta dyrektor Zespolu Szkof
Agrotechnicznych - Danuta Miraszewska, ktora poinformowala, ze nie moze wziqc
udzialu w posiedzeniu z powodu wizyty lekarskiej.

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e
kontrola, ktora byta przeprowadzona w Zespole Szkot Agrotechnicznych w Minsku
Maz. w dniach 2-3 lutego 2016 r. Protokol zostai podpisany przez dyrektora
jednostki. Przed podpisaniem protokolu dyrektor zlo2yla pisemne zaslrze2enia, a my
mamy czas do 24 marca, Zeby je uwzglgdnic lub podtrzymac nasze stanowisko
wyrazone w protokole. Nastgpnie bqdq wydane zalecenia, ewentualnie uwagi.
Przewiduje, ze w polowie kwietnia ostatecznie sprawa bgdzie zakonczona.
wyjasnila, ze kontrola w ZSA przeprowadzona byla w dwoch obszarach:

1) w zakresie przestrzegania przepisow bezpieczenstwa i higieny pracy
pracownikow i uczniow,

2) w zakresie przestrzegania przepisow dotyczqcych organizacji pracy szkoly za
okres 4 lat.

powrarowq

powiatowq



Wyjasnila, ze obecny rok szkolny 201512016 jest niepelnym okresem, bo sprawy
badane byiy do lutego, a rok szkolny trwa do konca sierpnia.
W ramach zakresu kontroli kontrolerzy sprawdzali, czy jest wypelniany przez
dyrektora obowiqzek dokonywania kontroli obiektow nale2qcych do ZSA. Badano,
czy byly wypadki uczniow, bo dyrektor ma obowiqzek niezwlocznie powiadomic
organ prowadzqcy o zaistnialych wypadkach. Sprawdzany byl sposob wprowadzenia
do organizacji pracy szkoly 5 min. przerw migdzylekcyjnych i kwestia zatrudniania
nauczycieli za okres niespetna 4 lat.
Powiedziata, 2e naleZy stwierdzic, 2e szkoNa nie posiadala protokolu
z przeprcwadzonej kontroli obiektow za rok 2012. Z wyjasnieh dyrektora wynikalo, ze
kiedy szkota byla przenoszona z Janowa do Minska Maz. do nowego obiektu to
uznala, 2e decyla Zarzqdu Powiatu dotyczqca przekazania nieodplatnie w trwaly
zarzqd od 1 wrzeSnia 2012 r. zabudowanej nieruchomoSci przy ul. Budowlanej 4 bylo
rownoznaczne z tym, 2e budynek szkoty jest nalezycie przygotowany pod wzglgdem
bezpiecznych i higienicznych warunkow nauki i pracy. W zwiEzku z tym w 2012 r. nie
przeprowadzono takiego przeglqdu. Natomiast w 2015 r. taki przeglqd byl
przeprowadzony, ale protokolu szkola nie przekazala do Wydzialu Oswiaty
i stwierdzila,2e jest to nie przestrzeganie przepisow prawa oswiatowego.
Dodala, ze kontrolq objqty zostal rowniez rejestr wypadkow. Kontrola wykazala, Ze
w kazdym roku kilkoro uczniow ulegalo wypadkom, do lutego br. 1 uczen, w roku
szkolnym 201212013 - 3 uczniow, 201312014 - 5 uczniow, 201412015 - B uczniow.
Dodata, 2e dyrektor w zakresie informacjr o wypadkach uczniow przedstawila
kontrolujqcym dokumenty do wglqdu zwiqzane ze zgtoszeniem szkody,
ubezpieczeniem kosztow leczenia nastgpstw nieszczgsliwych wypadkow,
szczegolowo opisano ka2de zdarzenie. Z analizy przedNoZonych dokumentow
wynika, 2e poszkodowanym udzielono odpowiedniej pomocy medycznej. Zarzut
dotyczy tego, ze dyrektor powinna niezwlocznie poinformowac organ prowadzqcy
o zaistniatych wypadkach, a tego nie uczynita.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e z przepisow jasno wynika, ze dyrektor powinien
informowac organ prowadzqcy o wypadkach uczniow, a to nie zostalo dopelnione.
Ponadto dyrektor powinien przedstawic organowi prowadzqcemu protokol
z przeglqdu obiektow, z roku 2015 nie dostarczono i z 2012 r. rowniez nie
dostarczono.

Nastgpnie powiedziala, 2e kolejnq kwestiq bylo uregulowanie przerw 5 min.
WyjaSnita, ze prawo oswiatowe nie reguluje tych kwestii, jest io kompetencja Rady
Pedagogicznej, ktora zatwierdza i opiniuje. Dyrektor 29 kwietnia 2015 r. w obecnosci
40 nauczycieli sposrod 51 zatrudnionych w ZSA poinformowala o mozliwo6ci zmiany
planu pracy szkoly polegajqcej na wprowadzeniu 5 min. przerw ijednej 45 min., co
byto podyktowane otwarciem nowej pracowni gastronomicznej od roku szkolnego
201512016. Z przedstawionej dokumentacji do kontroli wynika, 2e na posiedzeniu
Rady Pedagogicznej w dniu 31 sierpnia 2015 r. w obecnosci 46 nauczycieli spoSrod
57 zalrudnionych w szkole, zatwierdzono przedstawiony przez dyrektora plan zajgc
lekcyjnych oraz nowy rozklad dzwonkow na rok szkolny 201512016. Na tg
okolicznosc dyrektor wydat zarzqdzenie w sprawie zmian w organizacji pracy szkoty
i uregulowaN rownieZ w statucie szkoly Stwierdzita, ze jest to prawidfowe.
Kolejnq sprawE jest zatrudnianie nauczycieli bez kwalifikacji na czas okreslony.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e 2 nauczycieli ZSA bylo zatrudnionych bez
wymaganych kwalifikacji, gdzie dyrektor jest zobowiqzany w6wczas zasiggnqc opinii
Kuratora Oswiaty, a takiej opinii dyrektor nie posiadala.



Wyjasnila, 2e w jednym przypadku jest to nauczyciel przepisow ruchu drogowego
zatrudniony w niepelnym wymiarze czasu pracy (wyksztalcenie srednie, a w szkole
musi byc zalrudniona osoba z wyZszym wyksztaiceniem magisterskim). Kolejny
przypadek osoby bez kwalifikacji, to osoba zatrudniona na stanowisku psychologa,
w niepelnym wymiarze czasu pracy (rozwiqzana zostata juz umowa). w tym
przypadku rowniez jest stwierdzona nieprawidtowoSc, bo dyrektor nie uzyskala zgody
nadzoru pedagogicznego, czyli kuratorium.
Nastgpnq kwestiq w zakresie zatrudniania byly umowy zawierane z kilkorgiem
nauczycieli na czas okre6lony i to sq ci sami nauczyciele cyklicznie na tych samych
umowach okresowych. Wyjasnila, 2e leZeli wynika to z polrzeby organizaqi pracy
szkoly i dotyczy to danego roku to jest to prawidlowe, a nauczyciel wyra2a zgodq na
takq umowQ, to jest to sprawa miqdzy dyrektorem a nauczycielem. Rowniez
prawidlowym jest zatrudnianie na zastgpstwo za nieobecnego nauczyciela, wowczas
rowniez zawieramy umowQ na czas 1 roku, takle w przypadku nowego nauczyciela,
ktory rozpoczyna prace w danej szkole rowniez umowa jest czasowa.
Stwierdzila, ze nieprawidlowo5ciq jest umowa na czas okreslony dNuaszy niZ 1 rok,
a taki przypadek mial miejsce w stosunku do 7 nauczycieli, gdzie dyrektor zawierala
umowy na czas 2 czy 3lat.
Dodala, ze dyrektor wyjasnila, 2e chciala umozliwic tym nauczycielom podjgcie
sciezki awansu zawodowego na stopieh nauczyciela mianowanego. Wyjasnila, ze
zgodnie z zapisami Kafty Nauczyciela na zastqpstwo za nieobecnego nauczyciela
bqd2 te2, jezeli to wynika z organizacji pracy szkoly, a organizacja to jest jeden rok
szkolny, natomiast nie mozna na dwa lub 3 lata.
Dodala, 2e dobrze, ze dyrektor pochylita siq nad tymi 7 nauczycielami, ale jest to
niezgodne z Kartq Nauczyciela. Jest tez kwestia podwojnych umow
z 2 nauczycielami. zawarlo podwojne umowy o pracQ z nauczycielem
dyplomowanym zatrudnionym w pelnym wymiarze czasu pracy na stanowisku
nauczyciela bibliotekarza (pensum 30 godz.), ktory ma rowniez uprawnienia do
nauczania jqzyka polskiego (umowa na kilka godzin nauczania jqzyka polskiego).
Drugi nauczyciel to nauczyciel mianowany - pedagog (pensum 20 godz.) ma rowniez
kwalifikacje do nauczania jgzyka polskiego i miala kilka godzin przyznanych do
nauczaniajqz. polskiego. I ta druga umowa byla wtasnie na te godziny.
Dodala, ze wedtug radcy prawnego z jednym pracodawcq powinna byc zawierana
jedna umowa, ale radca powiedziala, 2e ta sytuacja jest jeszcze dopuszczalna.
Dyrektor powinna usrednic te godziny, bo sq to dwa rozne pensa. Wzor na
uSrednienie jest podany w uchwale Rady Powiatu z dnia 27 czerwca 2015 r.
w sprawie zasad udzielania obnizek tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin
zajqc dydaktycznych, wychowawczych i opiekun czych nauczycielom, ktorym
powierzono stanowiska kierownicze, zasad rozliczania tygodniowego
obowiqzkowego wymiaru godzin zajqc nauczycieli, ktorym ustalony plan zajqc jest
roZny w poszczegolnych okresach roku szkolnego oraz okreslenia tygodniowego
obowiqzkowego wymiaru godzin zajqc dla niektorych nauczycieli. W tej uchwale
uregulowana zostala kwestia kiedy w ciqgu roku w jednym semestrze nauczyciel
realizuje wigcej lub mniej godzin niz w drugim semestrze iwowczas sig to uSrednia.
Naczelnik wydzialu oswiaty i Promocji odczytala g 3 cytowanej uchwaly,
P. Marek Pachnik powiedzial, ze skoro uchwafa Rady Powiatu tak, a nie inaczej to
przewiduje, to radca prawny, ktory twierdzi, ze jest inaczel to chyba siq myli.
W uchwale jest jasno okre6lone co robic, jak zajdzie taka sytuacja. Albo ktos siq do
tej uchwaly dostosuje, albo nie innej mozliwoSci nie ma.



P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e w zakresie spraw dotyczqcych
zatrudnienia ka2dy przypadek jest indywidualny i kwestie sporne rozstrzyga1q sqdy
pracy.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e nale2y jasno wyartykulowac, ze jest to
blqdne, skoro jest to okre6lone w uchwale Rady Powiatu.
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, 2e czytajqc protokol przedstawiony
przez zespol kontrolny, w kazdym z punktow podane jest , ze nieprawidlowosci
w funkcjonowaniu tej placowki zostaty stwierdzone. W kwestiach bezpieczehstwa
dyrektorzy szkol powinni byd bardzo wrazliwi odnosnie istniejqcych wypadkow. Jezeli
dyrektor nie informuje o takich sytuacjach to jest to bardzo niewNasciwe
postgpowanie. Oddzielnym tematem jest kwestia tych protokolow z przeglqdow
bezpieczenstwa obiektow, szczegoln ie, 2e przebywajq tam uczniowie.

P. Emilia Piotrkowicz podsumowujqc powiedziala, 2e za rok 2015 kontrola
obiektow byla przeprowadzona, ale protokot nie zostal nam przekazany, aw 2012 r
w zwiqzku z przenoszeniem szkoty z Janowa do Minska Maz. dyrektor uznala, 2e
obiekt spelnia wymogi i nie musi przeprowadzac przeglqdu.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e Io co zostalo wskazane odno6nie
zatrudnienia nauczycieli to chyba jest najwazniejszq kwestiq. Problem le2y
w kwestiach personalnych i sposobie pracy tych nauczycieli. Trudno jest pracowac
kilka lat ciqgle na umowie na 1 rok wiedzqc, ze umowa na okres staiy nam siq
nale2y. Tlumaczenie dyrektora,2e nie chcial narazic placowki na szkody, na straty
finansowe trochq mija siQ z prawdq, w przypadku gdy mowimy o nauczycielu
wychowania fizycznego, gdzie z roku na rok Iych zajqc jest coraz wiqcej. Ponadto
mowimy o pracowni gastronomicznej, gdzie wiemy, 2e bqdzie uczniow wigcej, bo ta
pracownia ich przyciqgnie. Wydaje siq to politykq na zasadzie bqdq decydowal, czy
bgdziesz pracowal w roku nastgpnym, jezeli dobrze przepracowaleS rok, wazne
zebys sig zachowywat tak jak ja chcq, bo ja ci dajg pracq na rok. Dodat, ze nie jest to
sytuacja z punktu widzenia nauczyciela wlaSciwa.

Naczelnik Wydziatu OSwiaty i Promocji powiedziala, 2e Karta Nauczyciela
reguluje kwestie zapewnienia pelnego wymtaru czasu pracy.
W pewnym stopniu jest to zasadne, ze dyrektor nie chcialaby nara2ac organu
prowadzqcego na dodatkowe koszty zwiqzane z odprawami. W sytuacji, kiedy
nauczyciel nie wyraza zgody na pracg w niepelnym wymiarze czasu pracy to z art.2O
KN jest zwolniony i dla nauczyciela mianowanego i dyplomowanego nalezy sig
odprawa w wysokosci 6 - miesiqcznego wynagrodzenia zasadniczego.
Dodala, 2e 1ezeli dyrektor ZSA otrzymalaby od nas jedno z zalecen w tym zakresie to
bgdzie miala argument, jeZeli chodzi o kwestie zwiqzane z generowaniem kosztow
zwiqzanych z odprawami. Jest to specyficzna szkola ksztalcqca w zawodach i jest
roznorodno6c w roZnych okresach, poszczegolnych latach i ani my, ani dyrektor nie
przewidzi, czy dla konkretnych nauczycieli mozna przewidziec pracQ w pelnym
wYmtarze czasu pracy.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, ze bylby w stanie zgodzic sig
z tq teoriq, 1e2eli szkota byta w Janowie i co roku walczyla o przetrwanie, ale
w momencie kiedy zostala przeniesiona do Minska nie ma obawy o nabor, zeby klasy
siq nie utworzyly. Dyrektor jest swiadoma,2e mo2na pozyskac do tej szkoly coraz
lepszych uczniow i w tym momencie wykazywanie takiej troski o to, ze nagle nie
utworzq sig dane kierunki jest na wyrost. W arkuszu organizacyjnym na samym
poczqtku dyrektor przyjmuje dla nauczyciela 18 godz., ale itak nauczyciele majq
wigcej ni2 18 godz., a jeszcze nabor do szkoty wychodzi dobrze to wydaje sig, ze
zadnego zagro2enia nie byto w tym, 2eby nauczycielom, ktorzy pracujq w tej



placowce od wielu lat zmienic im stosunek pracy z okresowego na nieokresowy. Dla
kazdej osoby taka zmiana stosunku pracy wiqZe siq z dogodno5ciami, a w tej sytuacji
te osoby sE w zawieszeniu, 2e tylko decylq dyrektora mogq pracowac w roku
nastgpnym, bo jest to indywidualna decyzla dyrektora. Stwierdzit, ze wydaje siq, ze
takie postgpowanie nie jest wlasciwe,

P, Marek Pachnik powiedzial, 2e cykl ksztalcenia trwa 3 lata, jesli powstata 1

klasa to bgdzie i 2 i 3, wigc cale 3 lata nauczyciel ma zatrudnienie. Wynika ztego,2e
jest to sposob prowadzenia polityki kadrowej przez dyrektora.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e z protokolu wynika, ze jesli
w roku szkolnym 2014 bylo 28 nauczycieli zatrudnionych na czas okreslony, na
piqcdziesigciu kilku nauczycieli kadry pedagogicznej t1. 50% osob zatrudnionych.
W roku szkolnym 201512016 - 34 nauczycieli bylo zatrudnionych na czas okre6lony.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e mo2na snuc przypuszczenie, 2e lo sig nie
sprawdzilo i palrzqc po tym "balaganie", ktory siq teraz migdzy nauczycielami w tej
jednostce dzieje, moze to byc jeden z powodow. Jeden nauczyciel czul siq pewny
jutra, a drugi zastanawiat siq bgdzie zatrudnrony.

P. Piotr Wieczorek powiedzial, 2e wafto zaprosic dyrektora ZSA, Zeby
bezpoSred n io porozmawiac.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e dyrektor Zespolu Szkol
Agrotechnicznych zostanie zaproszona na kolejne posiedzenie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita siq z pytaniem, czy 50ok nauczycieli
ZSA jest zatrudnionych na czas okreSlony i czy dyrektor sama decyduje, kiedy kogo
zatrudni.

Starosta powiedzial, ze jest to uprawnienie dyrektora, ale mamy uwagi co do
formy, w jakiej to siQ odbywa. Dodal, ze sE powazne uwagi co do sposobu
zatrud niania,

Wicestarosta poinformowal, ze w roku szkolnym 201212013 byto 15 umow na
czas okreslony, w roku szkolnym 201312014 - 20 takich umow, w roku szkolnym
201412015 -28, aw 201512016 - 34 umowy na czas okreslony.

Skarbnik Powiatu zwrocila sig z pytaniem, czy te osoby nigdy nie mialy umow
na czas nieokreslony, czy sq to osoby nowo zatrudnione, kt6re zaczynajq pracQ.
Jaka jest tego przyczyna, bo nie jest to normalne zjawisko, ze polowa zatrudnionych
w firmie jest zatrudniona na czas okreslony, przecie2 to jest brak stabilizaqi. Dodala,
2e przecieL nigdy nie bylo mowy, 2e ta szkola bgdzie zlikwidowana, nie byto
zagroZenia. Zarzqd obiecal zatrudnic wszystkich , klorzy byli przenoszent.

P. Marek Pachnik powiedzial, ze sytuacja jest patologiczna, zaden z tych
nauczycieli nie czule sig zwiqzany z jednostkq. Ponadto kto wie, czy la polityka
kadrowa nie przyczynila sig do tej sytuacji, ktora obecnie dzieje sig w szkole.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, jaki mamy instrument prawny, zeby
wyprostowac sE sytuacjq, czy Karta Nauczyciela przewiduje jakies sankcje.

P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e kwestie sporne rozstrzygajq sqdy pracy.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial,2e zgodnie z Kodeksem Pracy trzecia
umowa czasowa staje sig umowE na stale, jest pytanie, czy Karta Nauczyciela
rozszerza, czy jest rownorzgdna.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e dyrektor twierdzi, 2e robi to w trosce
o finanse powiatu, a sytuacja ta mo2e doprowadzic do tego, ze ci wszyscy
nauczyciele pojdq do sqdu pracy i dyrektor mocno narazilaby nas.



Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz przedstawila

projekt uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych ustalenia planu
sieci publicznych szkol ponadgimnazjalnych oraz szkot specjalnych w powiecie
Mihskim WyjaSnila, 2e dla uporzqdkowania sieci szkol w powiecie zasadnym jest
przed podjgciem stosownej uchwaly przez Radg Powiatu poddac projekt uchwaty
konsultacjom spolecznym, Nie wynika to z przepisow oswiatowych tylko z uchwaly
Rady Powiatu w sprawie zasad i trybu pfzeprowadzania konsultacji, Dodala, ze
konsultacje tnrualyby dwa tygodnie (od 23 marca do 6 kwietnia),a w sklad komisji
wejdq Wicestarosta jako przewodniczqcy oraz jako cztonkowie Emilia piotrkowicz
i lwona Chalupka,
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogto6nie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 300/16 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych ustalenia planu sieci publicznych szkot
ponadgimnazjalnych oraz szk6l specjalnych w powiecie Mi6skim.

Ad, 7
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 30 marca br. o godz. g.oo.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie
umorzenia naleznosci pienigznych, WyjaSnila, 2e dolyczy to naleznosci ZSZ Nr 2
w Minsku Maz, przyslugujqcych wobec p. z tytutu odptatnosci za
wynalem miejsc noclegowych w internacie Zespolu w lqcznej wysokosci 32.610,46 zl
(w tym naleznoSc glowna 24,073 zl odsetki ustawowe 8.537,46 zl, kosztv procesu
2.400,90 zl).
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednogto6nie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 301/16 w sprawie umorzenia
nale2noSci pienigznych.

Kolejno p. Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawte umorzenia naleznoSci
pieniqznych, WyjaSnila, 2e dotyczy umorzenia naleznosci ZSZ Nr 2 przyslugujqcych
wooec , , z tytulu odptatnosci za wynajem miejsc
noclegowych w internacie w lqcznej wysokoSci 826,20 zl ( w tym naleznosci glowna
684,80 zt i odsetki ustawowe 141,40 zl).
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 302t16 w sprawie umorzenia
nale2noSci pienigznych,

Kolejny przedstawiony projekt uchwaly w sprawie umorzenia nalezno6ci pieniqznych
rowniez dotyczyl naleznosci ZsZ Nr 2 przyslugujqcych wobec p. z tytutu
kosztow zwiqzanych z wynajmem miejsc noclegowych w internacie w wysokoSci
225 zt,

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 303/16 w sprawie umorzenia
nale2noSci pieni92nych.



Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e w dniu 21 marca br. wptynglo
potwierdzenie salda (ktore robi sig pod koniec kazdego roku bilansowego) Collect
Consulting S A Firma przeslala potwierdzenie salda na kwotg 215.988 zt tj. faktura
nr 1z 2listopada2015 r. (termin platnoSci na fakturze do 16.11.2015 r.). Wyjasnila,
ze jest to kwota za ll etap wykonania zadania. Warto6c calego zadania to kwota
539.970 zl, zktorych mamy zaplacone 134.992,50 zl (25%).
P. Teresa Bqk powiedziala, 2e rozmawiano na ten temat, ze nie ma zgody na te
faktury, nie byty wpuszczone do naszego obiegu dokumentow, nie mamy rowniez
zaksiggowanej tej faktury w naszej ewidencji ksiqgowej . Zaproponowala, aby
stwierdzic, ze jest to saldo nie zgodne.

Zarzqd Powiatu stwierdzit, ze saldo nie jest zgodne i nie potwierdzimy tej
faktury,

Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz poinformowala, ze
Mazowiecki Kurator Oswiaty nie wyrazil zgody na powierzenie stanowiska
dyrektorowi Zespotu Szkot im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz. p. Krystynie
Milewskiej-Stasinowskiej na jeden rok, a o ktory wystgpowalismy. Wobec tej sytuacji
wystqpilismy do Kuratora Oswiaty ponownie z nowym wnioskiem z proSbq
o pozytywne rozpatrzenie.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomo6ciami - Wojciech Osinski
powiedzial, 2e dyrektor Zespotu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz. zwrocita sig
z proSbq o wyrazenie zgody na dysponowanie dzialkami przy ul. Kazikowskiego
w Mitisku Maz. na cele budowlane tj. na przebudowg budynku ZSE w zakresie
montazu wewngtrznej platformy dla niepelnosprawnych oraz przebudowy klatek
schodowych z dostosowaniem do przepisow ppoz.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na dysponowanie nieruchomo5ciq na cele
budowlane.
Kolejno p. Wojciech Osinski poinformowal, 2e wraz z Wicestarostq prowadzili
negocjacje w sprawie odszkodowan za grunty zajqte pod drogi. WyjaSnit, ze udalo
sig podpisac protokol w zakresie ustalenia odszkodowania za dzialkq w Kazimierowie
o pow. 12 mkw. Wla6cicielka nieruchomoSci zaproponowata kwotg 100 zllmkw., a my
kwotg 50 zl, ostatecznie negocjacje zakonczyly sig na kwocie 75 zllmkw. (g00 zt).
Kolejne wyjasnit, 2e w zakresie negocjacji dotyczqcych dwoch pozostalych
nieruchomosci byly duZe rozbieznoSci. NieruchomoSc o pow. 597 mkw. w Okuniewie
- poprzedni wlaSciciel zaZqdal kwoty 120 zllmkw., a my zaproponowalismy
60 zllmkw. WlaSciciel zszedl do kwoty 100 zl, a my utrzymalismy kwotq 60 ztlmkw.
Powiedzial,2e przy kwocie 100 zllmkw. odszkodowanie wyniosloby 59.700 zl, a przy
kwocie 60 zllmkw. 35.820 zl. Ponadto wyjasnil, ze dokonano oglgdzin i stwierdzono
na catej dtugosci dziatki ok. 240 m rosnq drzewa, od strony poludniowej dgby
o pierscieniu do 40 cm, a od polnocnej strony rosnE olchy o pierscieniu do 40 cm.
W ulicy jest gazociqg, wodociqg, kanalizacja, siec telekomunikacyjna, linia
energetyczna i prawdopodobnie wycena rzeczoznawcy tez bqdzie odpowiednia.
P. Wojciech Osirlski powiedzial, 2e podpisany zostal protokot rozbieZnoSci, wiqc
z tym protokolem wla6ciciel nieruchomosci moze zglosic siq do Starosty o ustalenie
odszkodowania w postgpowaniu administracyjnym. Dodal, 2e wlascicielka
powiedziala, 2e z kwoty 100 zl nie zejdzie. Ustalono, 2e dalsze negocjacje nie bgdq
prowadzone.
Kolejne negocjacje dotyczyty odszkodowania za dzialkq w Starej Wsi gm. Siennica
o pow.652 mkw. Wtasciciele proponowali 45 zllmkw,, a my 25 zllmkw. (co daje
kwotg 16 300 zt). Wlasciciele zeszli do kwoty 40 zllmkw. (co daje kwotg 26.080 zl).



Dodal, 2e na calej dtugosci dzialki (200 m) znajduje sig ogrodzenie z siatki na
slupkach betonowych, a na czgsci przqsla z siatki na kqtowniku ponadto rosnq
drzewa, wiqc rzeczoznawca bqdzie wyceniat rowniez ogrodzenie i drzewa.
Przyjgto ustalenie, 2e prowadzone bgdq dalsze negocjacje do kwoty max.
30-35 zllmkw.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze uruchomiana jest w Liceum
Plastycznym procedura konkursu polegajqcego na przygotowaniu komiksu z okazli
1050 - lecia Chrztu Polski. Wpiynie wniosek ZSE o zabezpieczenie srodkow
w kwocie 2.000 zl na wydruk.

Kolejno poinformowal, 2e PCPR przygotowuje sie z projektem dotyczqcym
Pleczy zastgpczei, gdy2 jest ogtoszenie w ramach konkursu przygotowanego ptzez
Minister Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej. Zrodlo finansowania pokrywa
do 2.500 zllm-c na asystentow rodziny, 1850 zt na etat rownowazny czasowo umowy
zlecenia.

Ad. I
Protokoty posiedzen w dniu 4 marca i 7 marca 20i6 r. zostaNy przyjgte

jednogNosnie.

Ad. 9
Zamkn iecie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


